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GENERAL INFORMATION  /  INFORMATION GÉNÉRALE















ACCOMODATIONS: 


Double Tree International Plaza Hotel


655 Dixon Road, Toronto, Ontario


Tel: 416-244-1711  or 1-800-668-3656


email: yyzip_groupres@hilton.com


for reservation please mention


 "Canadian Closed DanceSport Championships"


Rate:   $109.00 night - single or double - Queen


           $134.00 night - single or double - Executive Level (including continental breakfast and free parking)


plus 5% PST , 7% GST & 3% Destination Marketing Fee


Reserve before March 13, 2006


Shuttle bus from/to airport: Free. Hotel parking: $8.00 per night


VENDOR EXHIBIT SPACE: Exhibit space is available in the foyer adjacent to ballroom. Cost of the booth is $100.00. Contact: Gord Brittain 905-831-2426 or fax 905-831-6430


e-mail: gsbrittain@rogers.com





SPONSORSHIP: Interested in supporting OADA, contact: Andrew Wajzer at 905-670-2510 or fax 905-670-2032,


e-mail: � HYPERLINK "mailto:entertainmentaw@aol.com" ��entertainmentaw@aol.com�  or


Gord Brittain at 905-831-2426 or fax 905-831-6430,


e-mail: gsbrittain@rogers.com





DANCE FLOOR: 40'x100' (approximately)





SANCTIONS: All competitions and championships are sanctioned by the Canadian Amateur Dancesport Association (CADA) & OADA





SOUVENIR PROGRAM ADVERTISING:


Full page - $175;  1/2 page -  $90;  1/4 page - $55;


business card - $30;  Competition flyer - $75


Ads must be photo ready. Deadline: March 10, 2006


Contact: Kasia Wajzer 905-670-2510 or fax 905-670-2032


e-mail: � HYPERLINK "mailto:entertainmentaw@aol.com" ��entertainmentaw@aol.com�





FLOORSIDE ADVERTISING BANNERS:


Advertising banners will be placed around the perimeter of the dance floor.  Banners measure approx. 48"x 28" and costs $250.00 - from artwork provided by advertiser


Contact Andrew Wajzer 905-670-2510 or fax 905-670-2032


e-mail: � HYPERLINK "mailto:entertainmentaw@aol.com" ��entertainmentaw@aol.com�





TICKET INFORMATION: (see TICKET ORDER FORM)


For ticket reservations mail your request with money order, Visa # (Mastercard not accepted), or a cheque made payable to: Ontario Amateur DanceSport Association (OADA).








RÉSERVATION:


Double Tree International Plaza Hotel


655 Dixon Road, Toronto, Ontario


Tél: 416-244-1711 ou 1-800-668-3656


Courriel: yyzip_groupres@hilton.com 


Réservation: veuillez demander 


"Canadian Closed DanceSport Championships"


Tarif: 109$ nuit - simple ou double – Queen


          134$ nuit - simple ou double – Étage Exécutive 


(avec déjeuner continental et stationnement gratuit)


plus 5%PST, 7% GST & 3% Tarif de destination marketing


Réservation avant le 13 Mars 2006


Un autobus fait gratuitement la navette entre l’aéroport et l’hôtel.  Le stationnement de l'hôtel est 8.00$/nuit


ESPACE POUR LES KIOSQUES:  Un espace pour les kiosques sera disponible dans le foyer adjacent à la salle de bal, au coût de 100$  Contactez: Gord Brittain: 905-831-2426 ou télécopieur: 905-831-6430, e-mail: gsbrittain@rogers.com





COMMANDITES: Désirez-vous offrir une commandite pour supporter l’OADA. Contactez: Andrew Wajzer – Tél: 905-670-2510 ou Télécopieur: 905-670-2032 


Courriel: entertainmentaw@aol.com   ou


Gord Brittain - Tél:905-831-2426 ou Télécopieur:905-831-6430


e-mail: gsbrittain@rogers.com





PLANCHER DE DANSE:  40'x100' (approximativement)





SANCTION: Toutes les compétitions et les championnats sont sanctionnés par l'Association Amateurs de Danse Sportive du Canada (CADA) & OADA





PUBLICITE DANS LE PROGRAMME-SOUVENIR:


Page complète - 175$, ½ page - 90$,  ¼ page - $55;


carte d'affaires - 30$, Brochure de compétition – 75$


Les annonces doivent être prêtes à reproduire. La date limite est le 10 mars 2006.  Contactez: Kasia Wajzer, 905-670-2510 – Télécopieur 905-670-2032





BANNIERES PUBLICITAIRES:


Des bannières publicitaires seront placées autour du plancher de danse.  Les bannières mesurent approx. 48"x 28" au coût de 250$.  Les bannières doivent être prêtes pour l’impression.


Contactez: Andrew Wajzer, 905-670-2510 – Télécopieur  905-670-2032 e-mail: � HYPERLINK "mailto:entertainmentaw@aol.com" ��entertainmentaw@aol.com�





BILLETTERIE: (voir le FORMULAIRE COMMANDE DE BILLETS)                            Pour réservation,  veuillez faire votre demande par la poste, soit  avec un mandat-poste, Visa# (Mastercard non acceptée), ou un chèque payable à l’Ontario Amateur DanceSport Association. 





O.A.D.A











